

INTERNATIONAL

POLICE
ASSOCIATION



ISSN: 2791-142X

Int'l:Police

● 國際警察

國際會長為今屆世界會員大會致開幕詞
Opening Speech by International President at WC2024



國際警察協會澳門分會 International Police Association Macau Section

《國際警察》於2015年創刊的中英雙語季刊，致力向國際警界和合作夥伴透視世界安全時事，促進警務科學上的學術交流，以及搜羅最新安保安備，以成為「國際警務資訊」的重要平台。

Int'l Police Magazine is a bilingual quarterly magazine published since 2015, dedicated to providing an insight into the security industry to the international police community and partners, promoting academic exchanges in police science, and updating the latest information of security equipment so as to become a platform of International Police Information.

出版單位：國際警察協會澳門分會

Publisher : International Police Association (IPA) Macau Section

地址：澳門高士德大馬路 87-93 高士德商業中心 4 樓 C 座

Addr. : Rua da Horta e Costa No. 87-93, Centro Comercial Horta e Costa, 4-andar-C, Macau

電話 | Tel. : (853) 2821 7411

電郵 | E-mail : ipamacauphle@gmail.com

網站 | Website : www.ipa-macau.com

Facebook : www.facebook.com/ipamacau

Instagram : www.instagram.com/ipamacau

印刷公司：澳門飛凡廣告

Printing Company: Fei Fan Advertisement

地址：澳門和樂巷 69 號美居廣場第三期 - 嘉應花園 (第四座) 地下

Addr. : Travessa da Concordia No.69 Edf. Ka Ieng Garden, RC-U, Macau

電話 | Tel. : (853) 6388 7931

2024 年 10 月出版

Published in October 2024

社長

Director

李雄波

Lei Hong Po

副社長

Deputy Director

魏忠

Ngai Chung

顧問

Consultant

劉芳

Liu Fang

總編輯顧問

Editing Consultant

吳榮輝

Ng Weng Fai

財務總監

Financial Manager

周紀仲

Chao Kei Chong

市場總監

Marketing Manager

張建耀

Zhang Jianyao

執行編輯

Executive Editor

李諾謙

Marco Lei

03

本會活動 IPA Activities

世界會員大會 World Congress 2024 | 國際兒童繪畫比賽 International Children's Painting Competition | 國際攝影比賽 2024 International Photo Competition 2024

25

國際社聞 Global News

香港警隊採用新型中國半自動手槍 Hong Kong Police Adopts New Chinese Semi-Automatic Pistol | 無人機小隊成立 Establishment of Hong Kong Police Drone Team | 中國擴大全球安全影響力 China Expands Global Security Influence

29

活動預告 Upcoming Events

The Heart of Scotland Friendship Week | National Golf Competition 2025 | International Tennis Championship | XXIV Barcelona International Trader Show | Pen Pal Project | Hosting Project | IPA House | Arthur Troop Scholarship | iBZ Gimborn Seminar 2024 Program



國際攝影比賽專題組冠軍作品 | 1st Prize of Police Category / Adi Felix (IPA Israel)



世界會員大會圓滿結幕！ The Great Success of World Congress 2024

由國際警察協會北馬其頓主辦的世界會員大會於 2024 年 9 月 19 日在北馬其頓盛大舉行。是次會議請來當地警察部門為我們分享當地警務狀況。而一連五日的會議更吸引來自六十五個分會超過 200 名會員及委員參與是次盛事。在五日的會議中，更確立本會作為國際機構的重要溝通語言為英語，推動成員國間的良好溝通和交流。

The World Congress 2024 hosted by the International Police Association North Macedonia has been grandly augurated in North Macedonia on September 19, 2024. This congress invited the local police department to share with us the local police situation. The five-day meeting attracted more than 200 members and delegates from 65 sections to participate in this event. During the five-day meeting, it was established that the official language of the Association as an international organization is English, facilitating good communications and exchanges among member and sections.





國際會長馬丁·荷夫曼（Martin Hoffmann）在開幕式致詞時表示，我們全球成員的合作跨越國界和政治鴻溝。這就是我們的政治中立原則如此重要的原因。如國際法規所述，它確保我們的重點始終放在加強友誼和專業關係上，而不會受到任何政治方面的影響。尤其是在這些充滿挑戰的時刻，這個原則比以往任何時候都更重要。

他更補充，當我們展望未來時，他認為繼續擴大我們的國際合作是非常必要的。透過鞏固全球警察之間的合作關係、分享經驗、互相支持，我們可以對全球安全和公共安全產生實質的影響。作為全球紀律部隊社群的一部分，我們可以繼續成長、互相支持和發展彼此的職業和個人修養。

會後，主辦方更安排了一些文化嚮導，讓國際會員能夠瞭解更多當地風土民情。

The International President, Martin Hoffmann gave his speech at the opening ceremony. He stated that the collaboration among our members globally goes beyond borders and political differences. This is why our principle of political neutrality, as outlined in the international statutes, is so essential. It ensures that our focus remains on strengthening friendships and professional bonds without being influenced by political agendas. Especially in these challenging times, this principle is more important than ever.

He added, as we look ahead, he believes it is essential that we continue to expand our international cooperation. By strengthening partnerships between police officers worldwide, sharing knowledge, and supporting one another, we can make a meaningful impact on global security and public safety. Together, as part of a global community of police officers, we can continue to grow and support each other in our professional and personal lives.

Followed by a local cultural tour for international members and delegates to explore the culture of North Macedonia.



PHOTO TIME

MEETING TIME



PRIDE TIME



PARTY TIME



第四屆國際兒童繪畫比賽：創意慶典

The 4th International Children's Drawing Competition: A Celebration of Creativity

IPA 社會文化委員會很高興地宣布第四屆國際兒童繪畫比賽的結果，這是一場充滿活力的創造力和想像力的慶祝活動。比賽主要針對 6-12 歲（2012 年 1 月 1 日至 2018 年 12 月 31 日出生）的 IPA 會員的子女參加。

每位年輕藝術家都被邀請使用鉛筆、水彩畫、蛋彩畫、油畫棒、乾粉彩和墨水等多種媒材在 A4 尺寸的紙張上表達自己的創造力。比賽分為三個令人興奮的類別：警車、動物和友誼。

比賽展示了一群令人印象深刻的人才，每個類別選出了三名獲獎者。此外，也從各類別得獎者中選出了一位總冠軍。比賽獎項如下：

總冠軍：價值 100 歐元的禮物

每個類別的第一名得獎者：一份價值 50 歐元的禮物

每個類別的第二名和第三名獲獎者：價值 50 歐元的禮物

這場比賽不僅鼓勵了創造力和自我表達，也為年輕藝術家提供了展現才華的平台。我們祝賀所有獲獎者和參與者所取得的傑出成就！

The Socio-Cultural Commission of the IPA is thrilled to announce the results of the 4th International Children's Drawing Competition, a vibrant celebration of creativity and imagination. This year's competition saw the participation of children and grandchildren of IPA members, aged 6-12 years (born between 1st January 2012 and 31st December 2018).

Each young artist was invited to express their creativity on A4 size paper using a variety of mediums, including pencil, water colours, tempera, oil pastel, dry pastel, and inks. The competition featured three exciting categories: Police Cars, Animals, and Friendship.

The competition showcased an impressive array of talent, with three winners selected from each category. In addition, one overall winner was chosen from among the category winners. The prizes for the competition are as follows:

Overall Winner: A gift worth 100 euros

First Winner of each category: A gift worth 50 euros

Second and Third Winners of each category: A gift worth 50 euros

This competition not only encouraged creativity and self-expression but also provided a platform for young artists to showcase their talents. We congratulate all the winners and participants on their outstanding achievements!

總冠軍

Overall winner / Adam Borko (IPA Israel)





組別冠軍

1st prize in Animal Category / Koukouloudi - Siozopoulou Vasiliki (IPA Greece)



組別冠軍

1st prize in Friendship Category / Minadakis Nikolas (IPA Greece)



總冠軍

Overall winner / Jesus M. Martin Roca (IPA Spain)

國際攝影比賽 2024

International Photo Competition 2024

由國際警察協會社會及文化委員會主辦的國際攝影比賽 2024 於日前在北馬其頓舉行的世界會員大會上公佈了得獎名單。是次比賽收到了來自全球警察協會會員的 400 多個參賽作品。比賽旨在推廣警察專業人士的攝影活動，並為他們提供展示創意技能的平台。

The International Photo Competition 2024, organized by the Socio-Cultural Commission of the International Police Association (IPA), is thrilled to announce the winners of this year's prestigious competition. The announcement was made at the World Congress in North Macedonia, bringing together photography enthusiasts and law enforcement professionals from around the world.

This year we received over 400 entries from IPA members around the world. The competition aims to promote photography among law enforcement professionals and provide a platform for them to showcase their creative skills.



香港警隊採用新型中國半自動手槍

Hong Kong police adopts new Chinese semi-automatic pistol

香港警隊七月份時宣佈將以中國大陸製造的CF98-A半自動手槍，替換他們目前所使用的史密斯威森左輪手槍。這一舉動標誌著香港警方從美國製造的左輪手槍轉向中國製造的半自動手槍的重要時刻。

史密斯威森左輪手槍已經被香港警方使用了90多年，並因其0.38英寸的口徑而被當地警員稱為「點38」。然而，左輪手槍的停產，令香港警隊工面臨著部分零件和維護上的問題。對於替換槍械的想法已經有一段時間，並進行了廣泛的研究和測試以選擇新的半自動手槍。對於選擇CF98-A半自動手槍，因為它們的安全功能更適合亞洲用戶和其可持續的供應。

替換計畫將分階段實施，第一批受訓的警員預計將於7月25日開始使用新的半自動手槍。刑事調查單位、緊急單位、警察戰術單位和快速反應部隊的警員將優先接受訓練。其他警員則繼續使用現有的左輪手槍，直到他們接受新的半自動手槍訓練。

使用由中國大陸製造的半自動手槍，標誌著香港警方採購策略的重要轉折。這也反映了中國槍械製造商的日益增強的能力，已經達到了世界領先水平。

The Hong Kong police lately has announced a plan to replace their existing Smith & Wesson revolvers with CF98-A pistols made in mainland China. This move marks a significant shift away from the US-made revolvers that have been in use for decades. The new pistols are expected to be more reliable and easier to maintain, with a manual safety catch and a 15-round magazine.

The Smith & Wesson revolvers have been in use by the Hong Kong police for over 90 years, earning the nickname "point 38" due to their 0.38-inch caliber. However, the revolvers have been discontinued, and the police has been facing issues with spare parts and maintenance.

The police has been considering replacing the revolvers for some time, and has conducted extensive research and testing to select the new pistols. The CF98-A pistols were chosen for their safety features, better fit for Asian users, and sustainable supply.

The replacement plan will be implemented in phases, with the first batch of trained officers expected to start using the new pistols on July 25. Priority will be given to officers from the criminal investigation unit, Emergency Unit, Police Tactical Unit, and Quick Reaction Force. Other officers will continue to use the existing revolvers until they receive training on the new pistols.

The replacement of the revolvers with mainland Chinese-made pistols marks a significant shift in the Hong Kong police's procurement strategy. It also reflects the growing capabilities of Chinese firearms manufacturers, which have reached a world-leading level.

無人機小隊成立：紀律部隊的新時代

Establishment of Hong Kong Police Drone Team: A New Era in Law Enforcement

在一個重要的發展中，香港警隊成立了一個專門的無人機小隊，標誌著警隊在執法中利用高端技術的重要里程碑。這個隊伍於周二（8日）在警察機動部隊總部正式成立，是警隊第15個自願兼任職務隊伍。

成立典禮由警務處副處長（行動）周一鳴擔任典禮嘉賓，活動中包括精彩的無人機駕駛技術及科技的應用。典禮還包括頒發委任狀及最佳學員獎項。

根據警方提供的資訊，此前的政策管理及訓練，是由行動部警察重點及搜查組負責，職責是協助各總區執行警察飛行任務。所有駕駛員除須接受民航處認可的進階操作訓練課程，更需要接受警隊內部的資格認可課程。無人機小隊近年已多次執行任務，以協助搜救及搜證工作。

香港警察無人機小隊的成立標誌著警隊在執法中增強其作戰能力的重要步驟。隨著隊伍的成長和發展，它預計將在維持城市公共安全和安全中扮演越來越重要的角色。

In a significant development, the Hong Kong Police Force has established a dedicated Drone Team, marking a major milestone in the force's efforts to leverage cutting-edge technology in law enforcement. The team, officially launched on Tuesday (8th) at the Police Tactical Unit headquarters, is the 15th voluntary unit to be formed within the force.

The launch ceremony was attended by Deputy Commissioner of Police (Operations) Mr. Chow Yat-ming, who officiated as the guest of honor. The event featured an impressive drone display, showcasing the team's unique drone piloting skills and technological capabilities. The ceremony also included the presentation of appointment certificates and awards to outstanding team members.

According to the police, the Drone Team's policy management and training are overseen by the Operations Wing and the Search and Rescue Unit. The team's primary responsibility is to assist in police flying missions across different districts. All drone pilots are required to undergo advanced operational training certified by the Civil Aviation Department, as well as internal qualification courses conducted by the police force. The Drone Team has already demonstrated its capabilities in various missions, providing valuable support in search and rescue operations.

The establishment of the Drone Team marks a significant step forward in the Hong Kong Police Force's efforts to enhance its operational capabilities. As the team continues to grow and develop, it is expected to play an increasingly important role in maintaining public safety and security in the city.



中國擴大全球安全影響力：培訓外國警察和展示警用裝備

China expands global security influence:
training foreign police officers and displaying police equipment

中國公安部部長王小洪在「全球公共安全合作論壇」上宣布，中國警方在過去一年培訓了 2,700 名外國警察，並計劃在未來 12 個月內再培訓 3,000 名。這一舉動被視為中國擴大其作為全球安全提供者的角色。

年度「全球公共安全合作論壇」於月前在江蘇連雲港舉行開幕，今次會議有來自 122 個國家、地區和機構的安全官員參加，包括緬甸、馬來西亞、巴基斯坦、國際刑警組織和聯合國毒品和犯罪問題辦公室。

這個年度活動被視為是中國國家主席習近平在 2022 年提出、旨在透過與其他國家合作來解決國際問題的的全球安全倡議（GSI）的一部分。GSI 被視為中國擴大全球安全影響力。

王小洪在會上表示，中國將派遣警務顧問前往有需要的國家進行培訓，幫助他們快速有效地提高執法能力。中國並在會場設有一個展廳，為海外的潛在買家展示最新的中國警用裝備，包括手銬、警棍、防彈背心，以及裝甲車輛和

人臉識別軟件等。

有傳媒引述新加坡南洋理工大學拉惹勒南國際關係學院助理教授何子恩（Benjamin Ho）說，GSI 幾乎就像在對外國表示，「如果你不喜歡西方的行事方式，我們有中國的替代方案」。何子恩指出，「中國當然會試圖強調其中一些（警察執法）措施，這是中國與西方爭奪影響力的一個重要環節。」

王小洪在會上也向數百名代表表示，當前執法已被「政治化」，正常的國際合作也被「妖魔化」，中國反對任何形式的霸權主義和欺凌行徑。並提到地區安全風險繼續「外溢」，包括烏克蘭戰爭、以巴衝突和紅海緊張局勢等。中國的全球安全影響力正在不斷擴大，通過培訓外國警官和展示警用裝備，中國試圖強調其國家的安全和穩定。

Wang Xiaohong, Minister of Public Security of China, announced at the Global Public Security Cooperation Forum that the Chinese police had trained 2,700 foreign police officers in the past year and planned to train 3,000 more in the next 12 months. It is seen as a way for China to expand its global security influence. The annual Global Public Security Cooperation Forum was taken place lately in Lianyungang, Jiangsu Province. This meeting was attended by security officials from 122 countries, regions and institutions, including Myanmar, Malaysia, Pakistan, Interpol and the United Nations Office on Drugs and Crime.

This annual event is seen as part of the Global Security Initiative (GSI) proposed by Chinese President Xi Jinping in 2022 to solve international problems through cooperation with other countries. GSI is seen as a way for China to expand its global security influence. Wang Xiaohong said at the meeting that China will send policing consultants to countries in need for training to help them improve law enforcement capabilities quickly and effectively. There is an exhibition hall at the venue to display the latest Chinese police equipment to potential overseas buyers, including handcuffs, batons, bulletproof vests, as well as armored vehicles and facial recognition software.

Media quoted Benjamin Ho, an assistant professor at the S. Rajaratnam School of International Relations at Nanyang Technological University in Singapore, as saying that the GSI is almost like saying to foreign countries, "If you don't like the way the West does things, we have Chinese alternatives." . He Zien pointed out, "China will certainly try to emphasize some of these (police enforcement) measures, which is an important part of China's competition for influence with the West." Wang Xiaohong also told hundreds of representatives at the meeting that current law enforcement has been "politicized" and normal international cooperation has been "demonized". China opposes any form of hegemonism and bullying. He also mentioned that regional security risks continue to "spill over", including the war in Ukraine, the Israeli-Palestinian conflict and tensions in the Red Sea.

Media quoted Benjamin Ho, an assistant professor at





INTERNATIONAL POLICE ASSOCIATION

Central Scotland Branch



THE HEART OF SCOTLAND FRIENDSHIP WEEK

9th to 16th August 2025

Celebrate the 75th Anniversary of the IPA

Based at The King Robert Hotel, Glasgow Road, Stirling FK7 0JL www.kingroberthotel.co.uk (dinner, bed and breakfast). This hotel is situated on the site of the Battle of Bannockburn. The below prices include accommodation, meals, entertainment and at least 3 day trips, with the main trip to see the world renowned Edinburgh Military Tattoo on the castle esplanade. Other trips will include a sail on a loch and a whisky distillery visit. Full programme details are still being confirmed/organised. A formal Gala Dinner will be held within the hotel on the Thursday evening.

Total cost per person is: **£710** (for twin/double occupancy) **£850** (single occupancy)

A non-refundable deposit of **£100** per person secures your place (limited to 90 guests).

Contact: Andy Wright centralscotlandipa@btinternet.com for a Booking Form and to reserve your space(s). Phone: +44(0)7747793606

Please book early to avoid disappointment.



INTERNATIONAL POLICE ASSOCIATION

SECTION UK

**NATIONAL GOLF
COMPETITION
2025**

TUESDAY 3RD - THURSDAY 5TH JUNE

REGISTER NOW



EAST SUSSEX NATIONAL HOTEL RESORT, GOLF CLUB AND SPA

Contact: VPDuckworth@ipa-uk.org

INTERNATIONAL TENNIS CHAMPIONSHIP

國際網球聯賽

詳情請與意大利分會查詢

Please contact IPA ITALY for more details

廿四屆巴塞隆拿 國際貿易商展

XXIV BARCELONA
INTERNATIONAL TRADER SHOW

精彩盡在十一月
NOVEMBER THIS YEAR

A close-up photograph of a person's hands writing on a piece of paper with a pen. The person is wearing a ring and has dark nail polish. The background is blurred, showing a desk with a keyboard and a notebook.

筆友計劃 PEN PAL PROJECT

除了通過旅行的形式去幫助會員廣交好友外，我們認為這種尋找筆友的方式將使會員能夠在互動下提高外語水平，甚至外地文化等。

It is important to help members create bonds of friendship through travelling, but also this search for correspondents will allow members to interact, improve foreign language and very often result in a meeting with their pen pal.

A photograph of two women sitting at a table, smiling and looking at a document. The woman on the left has curly hair and is wearing a light-colored sweater. The woman on the right has long dark hair and is wearing a white shirt. They are both looking at a document on the table.

住宿接待計劃 HOSTING PROJECT

除了國際警察住宿服務 (IPA House)，我們眾多的會員亦有向其他海外會員提供住宿招待服務。有見及此，我們希望整合並且深化這項計劃，讓更多會員在出遊時能夠更容易配對到合適的當地住宿招待服務。

You can now offer to host members and their families from abroad whilst on their travels. Should you wish to offer to host members in your property, you can now do by completing the attached form and your property will be added central database of hosting accommodation.

國際警察住宿服務 IPA HOUSE AND ACCOMMODATIONS

國際警察協會 (IPA) 目前在 16 個分會的支持下，擁有超過 40 個物業，為會員在外遊時提供一個優惠的住宿服務。有興趣人士，歡迎掃描下面的二維碼參閱最新版本的 IPA Hosting Book 以瞭解更多關於住宿服務的資訊。

The IPA owns more than 40 properties in 16 IPA sections where members can stay in reasonably priced accommodation. Have a look in our IPA Hosting Book, which is regularly updated and provides an overview of each IPA House and Other Accommodation option:



警務學術獎學金 ARTHUR TROOP SCHOLARSHIP

警務學術獎學金 (ATS) 作為本會創辦人亞瑟 (Arthur Troop) 的遺產，該計劃旨在鼓勵和協助會員提升並持續進修其專業領域上的技能和知識。有興趣的會員，歡迎聯絡行政辦公室。

The Arthur Troop Scholarship (ATS), as a legacy to Arthur Troop, the founder of IPA, is a professional education and advanced training bursary, with the aim of aiding IPA members in their professional careers and promoting the International Police Association. For further information, please do not hesitate to contact your Section.



Seminare Seminars

2024

Preise inklusive Übernachtung und Vollverpflegung, Seminarpreise unter Vorbehalt
Prices inclusive lodging and board, seminar prices subject to change

24 01	15.01.–18.01.	■ Aktiv in den Ruhestand		495€	IPA 365€
24 02	22.01.–24.01.	■ Eingriffsrecht für grenzüberschreitende Zusammenarbeit in Joint Investigation Teams		365€	IPA 295€
24 03	29.01.–01.02.	■ 55plus – Motiviert und leistungsstark in die letzten Berufsjahre		495€	IPA 365€
24 04	05.02.–06.02.	■ Taktische Einsatzmedizin Tactical First Aid		595€	IPA 445€
24 05	11.02.–18.02.	■ Fasten? Trau Dich! – Fasten im Oberbergischen Land		525€	IPA 395€
24 06	19.02.–23.02.	■ Mafiöse organisierte Kriminalität und „Clankriminalität“ in Deutschland		495€	IPA 365€
24 07	04.03.–08.03.	■ Frauen und Mädchen als Opfer von Gewalt, Menschen schmuggel und Ausbeutung Women and girls as victims of violence, trafficking and exploitation		495€	IPA 365€
24 08	11.03.–15.03.	■ Design Against Crime – Design Out Crime		495€	IPA 365€
24 09	18.03.–19.03.	■ Handlungssicherheit bei der Bewältigung polizeilicher Einsätze mit psychisch kranken und/oder suizidalen Menschen		365€	IPA 295€
24 10	08.04.–12.04.	■ Violences subies par les forces de l'ordre		495€	IPA 365€
24 11	15.04.–19.04.	■ Strafraum Internet – Polizeiliche Ermittlungen im virtuellen Hotspot		495€	IPA 365€
24 12	22.04.–25.04.	■ Aktiv in den Ruhestand		495€	IPA 365€
24 13	26.04.–28.04.	■ Motorradkultur und Sicherheit – Training für verantwortungsbewusstes Motorradfahren		365€	IPA 295€
24 14	29.04.–30.04.	■ Überbringung von Todesbenachrichtigungen		365€	IPA 295€
24 15	02.05.–03.05.	■ Taktische Einsatzmedizin Tactical First Aid		595€	IPA 445€
24 16	03.05.–05.05.	■ Motorradkultur und Sicherheit – Training für verantwortungsbewusstes Motorradfahren für Harley & Indian Freunde		365€	IPA 295€
24 17	13.05.–14.05.	■ Handlungssicherheit bei der Bewältigung polizeilicher Einsätze mit psychisch kranken und/oder suizidalen Menschen		365€	IPA 295€
24 18	15.05.–17.05.	■ Führung in Aussicht oder den Rollenwechsel meistern		495€	IPA 365€
24 19	22.05.–24.05.	■ OSINT Tools in der Polizeiarbeit – Eine Einführung OSINT Tools in police work – An introduction		365€	IPA 295€
24 20	22.05.–24.05.	■ Merkmale guter Führung in Zeiten des Wandels		495€	IPA 365€
24 21	27.05.–29.05.	■ Kleben fürs Klima – Klimaproteste als neue Herausforderung für Polizei und Justiz		365€	IPA 295€
24 22	03.06.–07.06.	■ Suizide in den Reihen der Polizei Suicidi nelle file della polizia		495€	IPA 365€
24 23	07.06.–09.06.	■ Entspannung für Körper, Geist und Seele im Bergischen Land		365€	IPA 295€
24 24	10.06.–14.06.	■ Serve and Protect – Female Police Officers' Defensive Tactics Instructors Course		495€	IPA 365€
24 25	17.06.–21.06.	■ Wut im Bauch – Kinder und Jugendliche als Opfer und Täter Złość w brzuchu – dzieci i młodzież jako ofiary i sprawcy		495€	IPA 365€

Themenschwerpunkte Topic Highlights

- Führung, Gesundheit, Stress/Resilienz Leadership, Health, Stress/ Resilience
- Polizeifachl. Themen, Gefahrenabwehr, Kriminalpolizei, Ermittlungsarbeit Police technical issues, security, criminal investigation work
- Physische Eigen- / Fremdsicherung, Taktische Einsatztrainings Physical self-protection/external protection, tactical deployment training
- Sonstige Seminare Other seminars

JETZT BUCHEN
BOOK NOW
bit.ly/ibz-gimborn



24 26	24.06.–28.06.	■ The Maintenance of public order		495€	IPA 365€
24 27	01.07.–05.07.	Workplace Wellbeing (Develop and implement a framework to enhance and incorporate Wellbeing across Police Forces)		495€	IPA 365€
24 28	15.07.–19.07.	■ Police Street Survival Training		495€	IPA 365€
24 29	19.08.–20.08.	■ Taktische Einsatzmedizin – Aufbaukurs Tactical First Aid – Advanced		595€	IPA 445€
24 30	21.08.–23.08.	■ Unter Druck – Umgang mit belastenden Herausforderungen		495€	IPA 365€
24 31	26.08.–30.08.	■ Was kann KI, das Polizei nicht kann? Etablierung von KI gestützten Workflows in der polizeilichen Medienarbeit.		495€	IPA 365€
24 32	02.09.–06.09.	■ Zwischen Grenzen und Gesetzen – Europäische Perspektiven im Umgang mit minderjährigen Straftätern Între frontiere și legi – Perspective europene privind abordarea infractorilor minori		495€	IPA 365€
24 33	09.09.–13.09.	■ Polizei und Personen mit Risikopotenzial – Risiken erkennen und bewältigen (PeRiskoP) Police dealing with people in mental crises		495€	IPA 365€
24 34	23.09.–27.09.	■ Deutsch als Fremdsprache		550€	IPA 410€
24 35	30.09.–02.10.	■ OSINT Tools – Anwendungsorientierter Aufbaukurs für Fortgeschrittene Application-oriented advanced course		495€	IPA 365€
24 36	30.09.–04.10.	■ The use of drones by front line services – police special		495€	IPA 365€
24 37	07.10.–11.10.	■ Into the European Union – Challenges of illegal Migration Στην Ευρωπαϊκή Ένωση – Προκλήσεις της παράνομης μετανάστευσης		495€	IPA 365€
24 38	21.10.–24.10.	■ 55plus – Motiviert und leistungsstark in die letzten Berufsjahre		495€	IPA 365€
24 39	25.10.–27.10.	■ ASP Instructor Course		365€	IPA 295€
24 40	28.10.–30.10.	■ Führungskraft sein – Habe ich mir das so vorgestellt?		495€	IPA 365€
24 41	28.10.–30.10.	■ HEAT für Polizeikräfte im Auslandseinsatz – Überleben in Extremsituationen HEAT for Police Officers in International Missions – Surviving hostile environments		695€	IPA 595€
24 42	11.11.–15.11.	■ Stressintelligenz entwickeln – Kompetenzen stärken – Hilfe durch Stressmanagement		495€	IPA 365€
24 43	18.11.–22.11.	■ Katastrophen- und Krisenmanagement – Aus Katastrophen lernen für die Zukunft Disaster and Crisis Management – The Challenge of Dealing with Disasters		495€	IPA 365€
24 44	25.11.–27.11.	■ Digitale Spurensicherung an Kraftfahrzeugen nach schweren Verkehrsunfällen und Straftaten		495€	IPA 365€
24 45	27.11.–29.11.	■ Austausch für Hunderführerinnen und -führer in Sicherheitsbehörden		365€	IPA 295€
24 46	02.12.–06.12.	■ Terrorismus online – Radikalisierung, Rekrutierung und Finanzierung im Netz Terrorism online – radicalization, recruitment and funding		495€	IPA 365€
24 47	09.12.–13.12.	■ Planning for Mass Fatalities and Disaster Victim Identification (DVI)		495€	IPA 365€